

Terms and Conditions:

- Offer validity: 15th September to 21st September 2024
- 10% Cash Back in form of NBO Rewards on Easy Payment Plan (EPP) purchases in Lulu Muscat Hypermarket stores using NBO Credit Cards
- Maximum cash back OMR50 per customer
- Offer is valid only on electronics purchases at Lulu Muscat Hypermarket.
- Offer is applicable for all NBO Retail Credit Cards
- Offer is provided at Lulu Muscat Hypermarket stores across Oman
- Offer is not available for Easy Payment Plan (EPP) conversion on NBO App
- Offer is given in form of NBO Rewards.
- Rewards points will be credited to customer's Reward account within 30 days from offer end date.

الشروط والأحكام:

- صلاحية العرض : من 15 سبتمبر إلى 21 سبتمبر 2024.
- استرداد نقدي بنسبة 10% على شكل مكافآت البنك الوطني العماني على مشتريات خطة الدفع الميسرة (EPP) عند الشراء من متاجر لولو هايبر ماركت باستخدام بطاقات الائتمان من البنك الوطني العماني.
- الحد الأقصى للاسترداد النقدي 50 ر.ع لكل عميل.
- العرض صالح فقط على مشتريات الأجهزة الإلكترونية من لولو هايبر ماركت.
- العرض يسري على جميع بطاقات البنك الوطني العماني الائتمانية للأفراد.
- العرض متوفر في متاجر لولو هايبر ماركت في جميع أنحاء السلطنة.
- العرض غير متاح لخطة الدفع الميسرة (EPP) على تطبيق البنك الوطني العماني.
- العرض مقدم على شكل مكافآت البنك الوطني العماني.
- سيتم إضافة نقاط المكافآت إلى حساب مكافآت العميل خلال 30 يومًا من تاريخ انتهاء العرض.